
Z Á P I S N I C A 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 12. augusta  2020 

na Obecnom úrade v Smrdákoch 

 

Prítomní: Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička, Mgr. Miroslava 

Poláková, Ladislav Vadovič., Viera Ježová,  

                občania obce podľa prezenčnej listiny, ktorá je súčasťou zápisnice 

                Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce  

 

Ospravedlnení: Ing. Ondrej Bederka 

                          

Dnešné rokovanie sa bude riadiť týmto programom:  

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dňa 6.8.2020 – pridaný bod zasadania OZ 

3. Prijatie VZN o organizovaní miestneho referenda 

4. Predaj pozemkov v k.ú. Smrdáky 

5. Odvoz TKO a separovanie v obci 

6. Organizovanie spoločenských akcií v ďalšom období 

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

1. Otvorenie 

Dnešné   rokovanie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, ktorá 

privítala všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej listiny konštatovala, že sú prítomní 6 poslanci a rokovanie dnešného 

obecného zastupiteľstva je teda uznášania schopné. 

Za overovateľov zápisnice určila pána Ladislava Vadoviča a Mgr. Miroslavu Polákovú. 

Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková-     

pracovníčku obecného úradu.  

Poslanci dostali návrh na rokovania dnešného zastupiteľstva v pozvánke, žiadny z nich 

nedoplnil rokovanie o ďalší bod, napriek tomu však starostka obce Smrdáky, Ingrid 

Tripšanská, doplnila program zastupiteľstva o bod č. 2- Prerokovanie upozornenia 

prokurátora zo dňa 6.8.2020. 



 

2. Prerokovanie upozornenia prokurátora zo dňa 6.8.2020 

Upozornenia sa týkajú organizovania miestneho referenda. K VZN o organizovaní miestneho 

referenda bol vyvesený návrh, ktorý bol prerokovaný s pánom prokurátorom JUDr. Ing. 

Milanom Bujdačom. Zápisnica o prerokovaní je priložená k zápisnici. Prokurátor spísal 

protokol o vykonaní previerky, priložený k zápisnici. V návrhu VZN o organizovaní 

miestneho referenda našiel 2 chyby, ktoré treba prejednať a zapracovať do VZN 

o organizovaní miestneho referenda. Dané upozornenie prokurátora je priložené k zápisnici. 

Poslanci po prediskutovaní daných upozornení, hlasovaním trojpätinovou väčšinou prijali  

U Z N E S E N I E č. 8/2020 

v ktorom obecné zastupiteľstvo vyhovuje upozorneniu prokurátora zo dňa 6.8.2020 a zároveň 

ukladá obecnému úradu vypracovať VZN o podrobnostiach organizovania miestneho 

referenda. 

Za: 6 poslancov                          Proti: 0                               Zdržal sa: 0   

 

Následne starostka obce prítomným poslancom priblížila, aké body VZN o organizovaní 

miestneho referenda treba pozmeniť a prejednať. Jedná sa o  

- článok 4., ods. 2 kde sa ruší označenie písmen, nakoľko sa vypúšťa písmeno b/ 

- článok 9, ods. 4 kde sa článok 10 nahrádza slovami podľa čl.9 

- článok 9, ods.11 kde sa slová obecný úrad nahrádzajú slovom obec 

Poslanci po preštudovaní VZN o organizácii miestneho referenda, zvlášť vyššie spomínaných 

bodov hlasovaním trojpätinovou väčšinou prijali  

U Z N E S E N I E č. 9/2020 

v ktorom obecné zastupiteľstvo schvaľuje zmeny, ktoré boli zapracované po pripomienkovaní 

VZN o organizovaní miestneho referenda a to následne:  

- v článku 4 ods. 2 sa vypúšťa písmeno b/ a ruší sa označenie písmen 

- v článku 9 ods. 4 sa článok 10 nahrádca slovami podľa článku 9 

- v článku9 ods. 11 sa slová ... obecného úradu...nahrádzajú slovom obci 

Za: 6 poslancov                          Proti: 0                               Zdržal sa: 0   

 

 

 

 

 



3. Prijatie VZN o organizácii miestneho referenda:  

Ďalší bod rokovania obecného zastupiteľstva sa týkal už priamo schválenia Všeobecne 

záväzného nariadenia č.3/2020 o organizácii miestneho referenda. Celé znenie daného VZN je 

neoddeliteľnou súčasťou zápisnice. Poslanci hlasovaním trojpätinovou väčšinou prijali 

U Z N E S E N I E č. 10/2020, 

v ktorom schvaľujú VZN o organizovaní miestneho referenda ako celok.  

Za: 6 poslancov                          Proti: 0                               Zdržal sa: 0   

 

4. Predaj pozemkov v k.ú. Smrdáky 

Ako prvú žiadosť starostka obce prítomným poslancom predostrela žiadosť na pozemok 

potrebný k celeniu na stavebný pozemok. Žiadateľom je Katarína Šidlíková, jej žiadosť je 

priložená k zápisnici. Poslanci na pracovnej porade schválili predajnú cenu daného pozemku 

po výške 12 €/m2. Žiadateľka danú cenu akceptuje a zároveň dá na svoje náklady vypracovať 

geometrický plán daného územia a následne aj kúpnu zmluvu. Starostka obce zároveň 

prítomných poslancov informovala, že predaji daného pozemku sa bude zastupiteľstvo 

venovať na nasledujúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva.   

 

Na obecný úrad Smrdáky bola doručená aj žiadosť od pána Ľubomíra Morávka. Pán Morávek 

daný pozemok dlhodobo užíval v dobrej viere, že je to jeho pozemok. Ide o pozemok vo 

výmere 225 m2. Poslanci obecného zastupiteľstva súhlasili s tým, aby zámer odkúpenia 

pozemku bol zverejnený aj na stránke obce po zákonom schválenú dobu, počas ktorej môžu 

obyvatelia obce Smrdáky alebo samotní poslanci žiadosť pripomienkovať. Originál žiadosti je 

priložený k zápisnici.      

 

Výkup pozemkov - obec Smrdáky oslovila pána Ing. Stanislava Cáka, aby vypracoval 

znalecký posudok na pozemky a nehnuteľnosť obecného majetku so súpisným číslom 72. 

Znaleckému posudku sa bude obecné zastupiteľstvo venovať po jeho vypracovaní na ďalšom 

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

  

5. Odvoz TKO a separovanie v obci 

Po pracovnej porade s poslancami a po preskúmaní situácie v okolitých obciach prišli 

poslanci obecného zastupiteľstva k rozhodnutiu, že poplatok za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady sa meniť nebude a teda zostáva vo výške 24 €. Starostka prítomných 

poslancov informovala, že poplatky za skládkovanie odpadov na budúci rok 2021ešte nie sú 



zverejnené, ale ráta sa so sumou cca 60 €/tonu. Od júla budúceho roka 2021 by mali obce 

a mestá zberať aj kuchynský odpad. Momentálne nie sú ešte nejaké bližšie podklady 

a informácie, ako to bude vyzerať- zber, uskladnenie, vývoz, premietnutie do výšky poplatku 

za odvoz TKO a separovania.   

   

6. Organizovanie spoločenských akcií v ďalšom období 

Starostka prítomným poslancom ozrejmila, že sa jedná o najbližšie podujatia Slávnosť 100. 

výročia založenia DHZ Smrdáky, Beh kúpeľným parkom Vinobranie. Ako prvú informáciu 

starostka obce predostrela prítomným poslancom zmenu termínu konania akcie Beh 

kúpeľným parkom v roku 2021. 

  

Nakoľko je situácia ohľadom šírenia vírusu COVID-19 stále zlá a Slovenská republika na 

základe nariadenia hlavného hygienika SR  prijíma stále nové opatrenia, nevieme či sa 

Vinobranie bude konať. Starostka prítomných poslancov poprosila o ich názor ohľadom toho, 

či s organizáciou Vinobrania čakať do poslednej chvíle alebo to zrušiť. Poslanci po diskusii 

rozhodli, že Vinobranie sa v roku 2020 konať nebude.    

 

Podujatie osláv 100.výročia založenie DHZ Smrdáky sa bude konať 15.augusta a na dané 

podutie je už všetko zabezpečené- od rozoslania pozvánok, zabezpečenia občerstvenia 

a obedu, zabezpečenia slávnostnej svätej omše, kolaudáciu zrekonštruovanie hasičskej 

zbrojnice, odovzdávania pamätných medailí a ocenení až po príhovory hostí. Večer na zábave 

budú hrať manželia Červinkovci- skupina Mini Band.  

 

Starostka pozvala všetkých poslancov na dané kultúrne podujatia.  

 

7. Rôzne 

Starostka prítomným poslancom prečítala žiadosť o poskytnutie pohotovostných zásob zo 

Správy štátnych hmotných rezerv Slovenskej republiky za účelom riešenia vzniknutej 

mimoriadnej udalosti na území Slovenskej republiky. Daná žiadosť je priložená k zápisnici. 

Starostka poslancom ozrejmila, že pracovníci obce sa spolu s členmi DHZ Smrdáky podieľali 

na vykonaní dezinfekcie verejných priestranstiev obce Smrdáky, autobusových zastávok 

mestského mobiliáru. V spolupráci s Prírodnými liečebnými kúpeľami sa členovia DHZ 

Smrdáky podieľali tiež na dezinfekcii vstupných priestorov a priľahlých parkovísk, či 

dezinfekciu fit prvkov umiestnených v kúpeľnom parku. Všetky potrebné prostriedky boli 



pritom použité zo zásob DHZ Smrdáky. Preto obec požiadala o doplnenie daných 

prostriedkov zo Správy štátnych hmotných rezerv SR.   

 

8. Diskusia 

Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorila 

diskusiu. 

 

9. Záver 

Poslanci nemali žiadne otázky na starostku obce a tá rokovanie obecného 

zastupiteľstva ukončila a poďakovala prítomným za účasť.  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia:  

 

Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                              starostka obce         

 

 

V Smrdákoch 12.8.2020 

 

 

 


